
Spalletti: Alisson jest osobą, na którą można liczyć
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Trener Giallorossich, Luciano Spalletti, udzielił po spotkaniu z Liverpoolem

wywiadu na konferencji prasowej.

- W mojej ocenie wśród dobrych rzeczy zrobionych przez zespół tego wieczora

znalazły się też parady Alissona, który zaliczył dwie lub trzy ważne interwencje, przy

których zachował się świetnie. Posiada potencjał fizyczny i charakter. Musi poprawić

aspekt rozpoczynania akcji nogami, ale jest absolutnie piłkarzem na miarę Romy,

jest osobą, na którą można liczyć.

  

Jesteś zadowolony z dzisiejszego występu zespołu?

- Było wiele kontrataków, gdzie obydwa zespoły mogły zdobyć więcej bramek w

pierwszej połowie, gdzie, moim zdaniem, pokazaliśmy mało charakteru, gdyż

powinniśmy lepiej rozgrywać piłkę. Gdy gracz przeciwko takiemu klubowi jak

Liverpool, jeśli nie rozgrywasz dobrze piłki, mogą ci z pewnością sprawić pewien

problem. Mogliśmy zatem zrobić kilka rzeczy lepiej, ale muszę powiedzieć, że inne

zrobiliśmy dobrze.

Jak ocenisz występ Strootmana?

- Kevin pokazuje swoje postępy i jesteśmy bardzo zadowoleni, gdyż jeśli wszystko

będzie szło tak dalej, będzie dla niego świetnie.

Co przyniesie zakup Fazio?

- Obserwujemy go i chcemy doprowadzić do końca jego transfer, choć to wciąż

nieoficjalne. Dałby możliwość większej liczby zmian w defensywie. Posiada dobre

cechy, wygrał Ligę Europy. W Anglii nie grał regularnie, ale posiada doświadczenie,

jest zdrowym graczem, świetnie gra głową. Jesteśmy ciekawi obejrzeć go grającego

regularnie.
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